
ZAPISNIK 

 

s 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Cresa koja je održana 12. rujna 2024. godine, u Gradskoj 
vijećnici Grada Cresa, s početkom u 17:00 sati.  

Na sjednici je prisutno 10 vijećnika i to predsjednik Robert Kučić te vijećnici: Lara Bressan-Antonina, 
Marčelo Damijanjević, Mladen Dragoslavić, Marko Kaštelan, Iva Krivičić Miočić, Damir Kučić, Roby 
Orlić, Eđidio Sepčić i Đanino Sučić. Odsutni: Natalija Marelić Tumaliuan, Erik Mujagić i Eliana Zec 
Solina. 

Na sjednici su još prisutni: Marin Gregorović, gradonačelnik Grada Cresa; Marko Ferlora, pročelnik 
Jedinstvenog upravnog odjela; Walter Salković, voditelj Odsjeka za stručne poslove Gradonačelnika i 
Gradskog vijeća; Karmen Surdić Benvin, voditeljica Odsjeka za proračun, financije i računovodstvo 
(za 9. točku dnevnog reda), Luka Vuković Župan, voditelj Odsjeka za imovinsko-pravne, opće 
poslove i javnu nabavu (za 5. i 6. točku dnevnog reda), Mirjana Koljevina, ravnateljica Dječjeg vrtića 
Girice (za 2. točku dnevnog reda), Neven Kruljac, član uprave Komunalnih usluga i Vodoopskrbe i 
odvodnje (za 3. i 4. točku dnevnog reda) i Ugo Toić (za 7. i 8. točku dnevnog reda). 

 

Predsjednik Robert Kučić otvorio je 28. sjednicu Gradskog vijeća. 

 

Jednoglasno je usvojen sljedeći  

Dnevni red: 

Usvajanje zapisnika s 27. sjednice Gradskog vijeća održane 12. lipnja 2024. godine 

1. Aktualni sat 

2. Godišnje izvješće o ostvarivanju plana i programa rada Dječjeg vrtića Girice za pedagošku 
2023./2024. godinu 

3. Vodoopskrba i odvodnja Cres Lošinj d.o.o. – Izvješće o poslovanju za 2023. godinu 

4. Komunalne usluge Cres Lošinj d.o.o. – Izvješće o poslovanju za 2023. godinu 

5. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama 
Statuta javne ustanove „Gradska knjižnica i čitaonica Frane Petrića“ 

6. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama 
Statuta Creskog muzeja 

7. Financijsko izvješće, završni račun i realizacija programa rada za 2023. godinu trgovačkog 
društva OTRA d.o.o. 

8. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluka o izmjeni Društvenog 
ugovora Otočne razvojne agencije društva s ograničenom odgovornošću za očuvanje otočja 
Cres-Lošinj, istraživanje, razvoj i ostale djelatnosti 

9. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Cresa za 2024. godinu 

 

Jednoglasno je usvojen zapisnik s 27. sjednice Gradskog vijeća održane 12. lipnja 2024. godine. 

 

Ad. 1. 

Lara Bressan Antonina postavila je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Na predjelu Sv. Andrej izvedeno je raskrižje prema naselju Melin (sa županijske ceste prema 
Gavzi). Iako su radovi završeni prije nekoliko godina, i dalje ne postoji prometna signalizacija i 
nema putokaza koji usmjerava vozače prema Melinu. Kako na tom tako i na raskrižju netom do, 
Kula-Nova cesta, kod puta za Sv.  Salvadur iz smjera kampa tj. od prije spomenutog raskrižja 
prema Volniku isto nema adekvatne prometne signalizacije, a vozi se brzo. Nema upozorenja da 
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se prilazi raskršću ni prilagođavanja brzine. Čija je dužnost to napraviti i kad bi se moglo očekivati 
rješenje? 

2. Iako ste nam, gradonačelniče, rekli da niste odobrili festival na Tareju u takozvanom Forest 
Beachu, tamo se cijelo ljeto održavao festival i radio je kafić ili bar. Imamo li uopće kontrolu nad 
našim područjem ili može raditi tko što želi na Cresu. Što ste poduzeli i zašto niste uspjeli? 

3. Glavne opasnosti od požara na otvorenom, nasreću, su sada iza nas. No dogodila se situacija 
ove godine u Martinšćici kada je došlo do požara na jednom objektu koji se širio na okolno 
raslinje. Iako naš DVD uvijek brzo reagira, Martinšćica je ipak malo dalje. Lokalno stanovništvo se 
organiziralo i nabavilo nešto malo opreme za gašenje. Da nesreća bude gora, došlo je do kvara na 
vodovodu i nije bilo tekuće vode upravo u tijeku gašenja. Sve je završilo s minimalnom štetom, ali 
moglo je biti i puno gore. Postoji li mogućnost da opremimo vatrogasnom opremom naselja koja 
su udaljenija, da si mještani mogu pomoći za prvu ruku do dolaska ljudstva DVD-a. Možda i mali 
tečaj ne bi bio zgorega.    

Iva Krivičić Miočić postavila je sljedeća vijećnička pitanja:  

1. Je li ovog ljeta bilo kršenja zabrane radova? Koje su mjere poduzete? 
2. Zašto ove godine nije bilo nikakvih kino projekcija? Natječaj za davanje u zakup poslovnog 
prostora ljetnog kina zadnji put je raspisa 2015 godine, na vrijeme od 5 godina. Gdje je zapelo? 
3. Uočila sam da su ovo ljeto podijeljene obavijesti na osobne automobile kod Konzuma 
(automobili su parkirani na zelenoj površini). U obavijesti stoji da se ukloni vozilo zbog kršenja 
Odluke o komunalnom redu. Kod Konzuma se nalaze i prikolice bez registracije te jedan rashladni 
uređaj. Je li nakon obavijesti bilo daljnjih postupanja komunalnih redara, jesu li uslijedile kazne? 

Marko Kaštelan postavilo je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Građani Skalnice traže ležeće policajce jer vozila idu jako velikom brzinom i opasna su za 
djecu i prolaznike.  
2. Imate li u planu subvencionirati onkološke bolesnike vožnjom do Rijeke i nazad vozilom 
saniteta ili nekim drugim vozilom kao što to rade u drugim gradovima? Kad ne vozi katamaran 
prijevoz autobusom za njih je veliki problem. 
3. Mali iznajmljivači su ogorčeni situacijom, pogotovo ove godine je eskaliralo to što strani 
državljani iznajmljuju svoje apartmane i kuće. Bez obzira na prijave Turističkoj zajednici ništa se 
ne poduzima dok u nekim drugim mjestima, primjerice Malinskoj po prijavi izlazi inspektor i 
rješava takvu situaciju. 
4. Planirate li zaposliti još komunalnih redara pošto se vidi da ovi nisu dovoljni za obavljanje 
posla? 
5. Parking Put fortece, kako sam upozoravao i prije, treba vezati za registraciju vozila. To se nije 
napravilo i događa se da ljudi iznajmljuju ili puštaju turiste, a stanari se ne mogu parkirati. Tamo 
se mogu vidjeti beogradske, talijanske registracije, svakakve. Također sam predlagao da se tamo 
naprave dva prekrcajna mjesta te ljudi iz tih ulica ne mogu prekrcavati ništa, ogorčeni su i stalno 
se dešavaju incidenti i ružne situacije. Mislim da bi to trebalo riješiti što prije, da bi se trebalo 
izaći ususret građanima, a ne da stranci imaju veća prava. 

Đanino Sučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Nedavno smo u medijima mogli pročitati da je predsjednik uprave Hrvatske pošte za 
nepravodobno uručivanje pošiljki optužio lokalne samouprave jer kao nemaju uređene ulice. 
Obzirom da u Cresu ulice imaju svoje nazive osim možda par kuća u novim dijelovima mjesta, da 
godinama pošta uredno dolazi, zanima me odgovor gradonačelnika, ali ako je moguće uputite ga 
i predsjedniku uprave Hrvatskih pošta, koji je jedan doista drugačije sposoban gospodin, da 
objasne je li u Cresu problem u imenima ulica ili je problem u Hrvatskoj pošti takav da se samo 
rade spinovi kako bi se opravdali. Našim je mnogim sugrađanima  pošta odnosno računi uručena 
krajem kolovoza, a odnosila se na dva ili tri mjeseca ranije ispostavljene račune. Za neke se na 
pošiljkama vidjelo da su predani prije dva ili tri mjeseca. Obzirom da u međuvremenu nismo 



 3 

mijenjali ni kućne brojeve ni nazive ulica, kako to da pošta istovremeno dostavlja račun, 
opomenu i nalog za prekid usluge pojedinih dobavljača? Tko je tu odgovoran. Kad uđete u našu 
poštu izgleda kao da ste ušli u centralno skladište neke od online trgovine, ne znam tko se tu 
može snaći, a mislim da su najmanje krivi djelatnici koji pokušavaju odraditi svoj posao. Možda je 
ipak kriva uprava koja je predvidjela premalo djelatnika, bez prave obuke i promišljanja kako 
uopće u 21. stoljeću treba raditi pošta. 

2. Naši su sugrađani dobili tijekom lipnja račune za vodu (koje ne dostavlja pošta) i koji su imali 
značajno više iznose za cijenu vode. Građani su jednostavno dobili više iznose bez ikakvog 
obrazloženja. Zar nije pristojno obrazložiti povećanje cijene? Mislim da se poremetio osnovni 
princip, građani su poslodavci javnom sektoru i plaćaju usluge, a javna uprava i javne tvrtke su 
pružatelji usluga, a ne vlast. Vlast izvire iz naroda i račun podnosi narodu (uskoro ćemo svi mi 
ovdje položiti račune za proteklo razdoblje) pa bi bilo dobro da se prema našim građanima 
odnosimo s poštovanjem. 

3. Od Zaglava prema Martinšćici, ako tamo prolazite vozilom u sezoni, ogroman broj ljudi šeće 
prometnicom. Situacija je ista, opasna, kao što je bila i na potezu Osor – Nerezine. No, na Lošinju 
je taj dio prometnice riješen, izgrađen je nogostup i biciklistička staza. Kod nas opasnost i dalje 
postoji. Možemo li do slijedeće sezone tu popraviti situaciju? 

4. Pitanja upravljanja prostorom i uopće želje da se uvede red u prostor postavljamo već od 
početka mandata ovog vijeća. Ta pitanja postavljamo želeći upozoriti i potaknuti Vas, 
gradonačelniče, na postupanje. Nisu usmjerena na kritiziranje iako se to često tako shvaća. Ali 
ovaj puta moram uputiti kritiku. Doista se osjeća nihilizam Grada kad je u pitanju upravljanje 
prostorom. Divljih kampera je bilo i ove godine, kad ne bi razbili rampu na Pišću, onda bi se vozili 
od Krčine prema Behtinu i dalje, bilo ih je na Tareju, na vidikovcima kod Predošćice, Križiću, po 
Tramuntani i Gerbinu i da ne nabrajam dalje. Doista ne možemo biti zadovoljni. Imamo li kakve 
podatke o broju postupanja našeg redarstva, rezultatima i sl. 

5. Nastavno na prethodno pitanje je i pitanje građevinskih radova u sezoni. Iako se lokalnom 
stanovništvu brane radovi sukladno našoj odluci, što je u redu, izgleda da strani investitori 
nemaju taj isti tretman, njihove se građevine grade u sred sezone u srcu turističkih mjesta, a 
Grad nije zaustavio te radove, štoviše čak je i dopustio korištenje javne površine i površine javnih 
prometnica za odlaganje smeća, građevinskog otpada i građevinskog materijala. Što možemo 
očekivati od takvih investitora kada u samom početku rada, tijekom gradnje, pokazuju potpuno 
ignoriranje lokalne zajednice, dobrobiti lokalnog stanovništva, lokalnih propisa i u konačnici 
lokalne samouprave. Jedino ako im to niste dopustili, a tada imamo sasvim drugačiji i puno 
ozbiljniji problem. 

Mladen Dragoslavić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Volio bih da mi gradonačelnik objasni kako je moguće da usred turističke sezone 25.7. do 
29.7. četiri pseća govna stoje u Ulici creskoga statuta na potezu od ulaska u gradsku vijećnicu do 
gradskih vrata, a da ih nitko ne očisti 4 dana? Kako je moguće da se u ovoj maslini kraj moga 
kioska isto usred ljeta karton od pizze uspije kompostirati od stajanja? Kako je moguće da to 
nitko nije maknuo? 

Robi Orlić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Nadovezao bih se na kolegu Dragoslavića. Mene zanimaju polupodzemni kontejneri, je li netko 
zadužen za njihovo čišćenje i pranje te održavanje površina oko njih jer to užasno smrdi, muhe 
lete i teško ih je uopće otvoriti koliko se skruti nataložena prljavština. 

2. Ulica Sv. Jurja, dio ulice Put fortece i okolni klančići - zanima me ako se ti stanovnici koji tamo 
žive, naši sugrađani, pripremaju za Dan planeta Zemlje jer tamo ne radi javna rasvjeta već jako 
puno vremena? 
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3. Radovi koji uskoro slijede na cesti prema Mergu, zanima me je li Grad upoznat na koji način se 
misli regulirati promet tako da se on odvija na normalan i prihvatljiv način za otočane 

Damir Kučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Kad se planira realizacija rezerviranih parkirnih mjesta u Belom kod oštarije Beli? 

2. Je li se netko javio na Javni poziv za iskaz interesa za prodaju nekretnina na području poslovne 
zone „Volnik“? 

Robert Kučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Zanima me koji je raspored čišćenja ulica u Cresu, kontrolira li tko izvršenje rasporeda 
čišćenja i je li Gradu naplaćeno sve po rasporedu? Jer svi vidimo da ove godine čistoća i 
održavanje javnih površina nije bilo na zadovoljavajućoj razini. Ne samo da nije bilo počišćeno, 
bilo je nepokošenih površina, bačenog otpada i tome slično. Neprimjereno mjestu kakav je Cres. 

2. Koji je bio temelj odluke da se sufinanciraju knjige samo prvom razredu srednje škole u 
Cresu. Ostali razredi (drugi do četvrti) nemaju tu privilegiju. Ne razumijem zašto se radila podjela 
pa molim da nam Gradonačelnik to objasni, ne samo nama, nego i našim sugrađanima kojima to 
isto nije jasno. 

3. O ovome smo već više puta govorili i pitali, ali izostaje rezultat. Stupovi javne rasvjete koji su 
oksidirali i koji izgledaju jako ružno, jesmo li što učinili za traženje zamjene istih? Stupovi su, 
sjećate se da je o tome bilo riječi, oksidirali još u garantnom roku. Izvođač je prema izjavama 
osoba koje su ga kontaktirale bio spreman zamijeniti rasvjetna tijela. Što je Grad poduzeo? 

 

Gradonačelnik Marin Gregorović je dao sljedeće odgovore:  

Pitanja predsjednika vijeća: 

- Mislite li na stupove ili na rasvjetna tijela? Razlika je, još smo u garantnom roku, ali imamo 
razmimoilaženja u tumačenju ugovora i nećemo odstupati jer se neke stvari moraju riješiti na teret 
onoga tko je uslugu izvršio. One gdje se nedvojbeno pokazalo da je faktor ljudska greška u smislu da 
je nekakvo oštećenje ili takvo nešto, to je onda pokriveno policama osiguranja i to onda mi zapravo 
sami nadoknađujemo, ali za ove koji su korodirani mi smatramo da je serijska greška u proizvodnji. 
Proizvođač smatra da je nešto drugo i zasad smo imali dva sastanka s izvođačem i s koncesionarom 
koji održava javnu rasvjetu i moram priznati da postoji problem između njih dvoje. Završit ćemo 
poslije možda i u nekom drugom postupku, ali nadam se da neće. Na kraju krajeva, doći će do toga 
da ćemo ih možda mi zamijeniti, pa onda tražiti obeštećenja. U svakom slučaju, ne želimo od toga 
odstupiti jer smatram da su neke serijske greške, što mislim da se može utvrditi. 

- Što se tiče sufinanciranja udžbenika prvog razreda srednje škole opće gimnazije u Cresu, zašto 
samo njima? Naime, to je ove godine uvedena mjera s obzirom na okolnosti upisa u prvi razred 
gimnazije, gdje je postojala bojazan i opasnost da ostanemo opet bez razreda, što je svakako loše 
jer imamo puno pametne i darovite djece koja zasigurno mogu nastaviti svoje obrazovanje u 
gimnazijskom programu, a i svi ostali su, naravno, pametni i uspješni. Mi smatramo da ovaj 
područni odjel gimnazije znači puno za našu zajednicu, pogotovo imajući u vidu da su to onda mlade 
djevojke i mladići koji sudjeluju u društvenom životu, u sportskim natjecanjima, odnosno klubovima 
i na neki način puno pridonose tome da je krvna slika Cresa bolja tijekom cijele godine. Znate kad se 
otiđe na fakultet da se ipak neke aktivnosti, što se tiče sudjelovanja u zajednici, reduciraju. Na 
poticaj ravnateljice i uprave srednje škole, da tražimo nekakav način kako da ih potaknemo za 
upisivanje, donio sam odluku da bi to možda bilo najkorisnije. I evo, s obzirom da srednjoškolci 
nemaju tu privilegiju kao osnovnoškolci da imaju udžbenike besplatne, pa onda da mi sufinanciramo 
radne bilježnice kao što je to kad riječ o osnovnoškolcima, onda smo to odlučili uvesti kao poticajnu 
mjeru.  

- Raspored čišćenja postoji, postoje tjedna koordinacije. Kad vidim neke probleme i ja osobno 
javljam nadležnima. Evo tu je i direktor, pa može o tome nešto kasnije reći u svome izvješću i 
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vjerujem da hoće. Dogodilo se da je nešto ljudi i na bolovanjima, onih na koje se inače kroz godinu 
računa. I uspjeli smo se na kraju nekako snaći da se pokrije čistoća koja, moram vam biti iskren, kad 
obiđete malo neke druge gradove u Hrvatskoj ipak je na zavidnoj razini, ali i dalje smatram da to 
nije ono kako mi očekujemo i ono što mi izdvajamo iz proračuna. Ne izdvajamo malo i povećavali 
smo i činjenica je da to košta nešto više, da su se uvjeti i života i rada i same uprave povećali, ali isto 
tako onda očekujemo i uslugu. I ja na vas apeliram da kada nešto tako vidite, naravno da uvijek 
možete čekati Gradsko vijeće pa postaviti to na Gradskom vijeću kao jedno od važnijih pitanja, a isto 
tako možete uvijek djelovati pa poslati fotografiju ili nešto tako i biti, recimo, kotačić u tome da Cres 
izgleda ljepše. Uvijek možete odabrati da li ćete čekati neko Gradsko vijeće ili ćete možda djelovati 
ranije, pa onda na Gradskom vijeću imati priliku time se pohvaliti ili kritizirati što ste učinili. 

Pitanje vijećnika Damira Kučića.  

- Za Volnik smo za sada sklopili dva ugovora, odnosno drugi sklapamo jer je više suvlasnika. Odaziv 
je za sada takav, još nešto ima interesa. Cijena je javna i jasna 113,00 eura po metru kvadratnom 
koja je prošla procjembeno povjerenstvo. Nismo skloni baš pregovorima jer time bi onda narušili 
jednako pravo svih koji su sudjelovali u tom procesu. Dakle, to je cijena i s tim idemo. Još jednom 
pozivam sve one koji imaju nekakvo vlasništvo na Volniku, a ne mogu ga staviti u funkciju, da nam 
se jave. U svakom slučaju postoji gospodarski interes da se realiziraju neke stvari i mislim da bi to 
pridonijelo jednoj boljoj vizuri Cresa, onog proizvodnog dijela koji nam svakako fali. Dakle, kad je 
isplaniran Volnik, tamo je jasna namjena, ali znate, naravno, da je vlasništvo nešto drugo. Mislimo 
da je ovo jedan od boljih načina, da Grad otkupi, pa onda poslije s time raspolaže, na način da može 
formirati nekakve značajnije parcele koje mogu nekome poslužiti za poslovanje . 

- Beli, rezervirana parkirna mjesta. U ovom dijelu sezone s mjesnim odborom bi trebalo odrediti 
točno koja.  Trebamo biti svi načisto s time, to mora biti unapređenje usluge ljudima u Belom. Bez 
toga inače onda bolje nismo ništa radili.  

Pitanje vijećnika Orlića:  

- Merag radovi. Imamo u utorak koordinaciju s Hrvatskim cestama, vidjet ćemo šta oni predlažu, 
hoće li se tehnologijom izvođenja tražiti da se neke linije reduciraju. Bit će tamo predstavnici 
izvođača, investitori, Županijska lučka uprava i Grad Cres. Ja ću osobno prisustvovati, pa vjerujem da 
ću na idućoj sjednici, a možda i prije, moći izvijestiti o tome kako to se planira. Ako imate nekakve 
prijedloge molim vas da to isto tako uputite kako bismo mogli tamo razgovarati. Ali mislim da do 
reduciranja može doći samo na nekim linijama koje su, ja bih rekao, manje frekventne i izvan 
sezone, ako do toga već mora doći s obzirom na tehnologiju izvođenja. One linije koje nama život 
znače nikad ne smiju biti dovedeno u pitanje jer ovim otocima to je most i nadam se da će se to 
shvatiti na razini države, pa će se onda postupati strateški vezano za osiguravanje linija jer ono što 
je drugima  most nama su to trajekti.  

- Sveti Juraj, javna rasvjeta. Danas, čini mi se, da su ovdje koncesionari. Prijavljujte to, nemojte 
čekati gradska vijeća. Borimo se, naravno, jer još uvijek ne pronalazimo interese na otoku da netko 
to preuzme. Bio bih jako sretan kad bi to postojalo, ali trenutno nije. Razgovarao sam osobno s 
nekim od ljudi koji to potencijalno mogu raditi svojim znanjem i ekspertizom. Nažalost, nemaju 
trenutno interese s obzirom na obim posla. Nadam se da će se tako nešto uskoro pojaviti, a do tada, 
evo, trudimo se s našim koncesionarima održavati nekakav profesionalni odnos i tu smo, na, ja bih 
rekao, dnevnoj i tjednoj bazi komuniciranja.  Postoje neka mjesta koja se jako dugo ostala bez javne 
rasvjete, zbog nekakvih nedorečenosti u komunikaciji gdje mi prenesemo informaciju, a onda ta 
informacija treba još ići do HEP-a, da ne duljim. Uglavnom, prijavljujte to, postoji dobar način, 
pošaljite poruku ili mail. I to se odmah dalje prosljeđuje onima koji održavaju.  

- Odlagališta se peru i čiste, naravno, kako koji. Može se desiti da se negdje to ne učini na najbolji 
mogući način. Ja osobno kad to primijetim odmah prijavim. Zna se dogoditi da se počisti, a nakon 
pola sata dođe netko i baci baš nekakav otpad koji jako smrdi. U ljeti nas je dosta puno pa se to 
može dogoditi. Ali ljudi svašta odluče baciti i na načine koji nisu uvijek prikladni. Zato su, nažalost, 
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oko njih kamere i taj sustav kamera se širi jer to je način da ih nekako spriječimo, da se osjećaju da 
mogu biti nadzirani. Iako sam ja osobno dosta protiv nadzora, ali evo, to je jedini način da 
potaknemo savjest. Očito je tako diljem Hrvatske.  

Pitanje vijećnika Dragoslavića:  

- Osoba je zadužena za čišćenje, znate i sami tko, prolazi ovom ulicom svakodnevno i čisti ju. Ne bih 
rekao da je ta osoba loš čistač i evo, čudi me da je četiri dana prošlo, može se dogoditi. Ispričavam 
se na tom propustu. Imamo izvješće Komunalca na dnevnom redu pa ćemo o tome vjerojatno još 
malo detaljnije razgovarati. Ali evo, ja imam takvo iskustvo, da se riješi što god kažem i prijavim. Ne 
kažem da treba svaki put po prijavi, postoji raspored čišćenja. Naravno da trebamo tražiti uslugu 
koju plaćamo, ali ako se tako nešto dogodi, znate tko čisti ulicu, ako se nalazite na lokaciji na kojoj 
ste rekli da se nalazite, da ste čovjeku rekli, vjerojatno bi on to i pokupio. Ali evo, hvala Bogu 
dočekali ste Gradsko vijeće.  

Pitanja vijećnika Đanina Sučića:  

- Poštanske usluge. Razgovarao sam ovdje s nekim tko ima nekakav utjecaj u creskoj pošti. U ljetnim 
mjesecima poslali smo im dopis moleći da malo urgiraju oko nekih stvari koje su nam već obećali. 
Radi se o uređenju pročelja, odnosno fasade, gdje smo mi rekli da smo voljni isto sudjelovati, 
odnosno su svi suvlasnici voljni sudjelovati. Od njih se traži inicijativa. Isto tako i sa stanjem 
poštanskih usluga. Do dana današnjeg nismo dobili odgovor, poslat ćemo još jednu požurnicu. Bili 
smo u kontaktu s jednim od članova uprave. Bio je čak tu u posjetu prošle godine, nije nam baš 
puno pomogao, iako je nekako odavao dojam da hoće, ali za sad ništa od toga. Ne bih rekao da su 
problemi brojevi, ulice i adrese. Mislim da jako dugo Cres ima iste adrese i ulice, u pojedinim 
naseljima se može možda dogoditi da je netko tko je nov u pošti pa se malo teže snađe, ali ako ga se 
na vrijeme uvede u posao i to se relativno brzo riješi. Nisu ta naselja tako problematična i velika da 
se u njima ne može snaći, tako da mislim da to ne stoji. Definitivno mislim da u Cresu nije problem. 
To može biti problem u nekim mjestima, možda koja se ubrzano šire, ali to kod nas nije problem, 
naše ulice su uvijek tu i pravilne, uredne, jednostavno jasne.  

- Računi za vodu. Povećanja nije bilo u ovoj godini, bilo je u pretprošloj godini na skupštini, s 
obzirom na informacijske okolnosti. Tako da i to ćemo sad malo u izvješću još prokomentirati.  Žao 
mi je, ispričavam se za to, zato što mislim da je to već trebalo biti odrađeno i u svakom slučaju 
osnov neki postoji za povećanje. Naravno, povećanje ne služi samo da bi se ovaj sustav održavao, 
nego da bi se i unaprijedio. Vidite da neki gradovi koji su imali možda i nižu cijenu vode, odnosno te 
usluge, danas imaju puno više problema u infrastrukturi, ne mogu popraviti neke kvarove koji im se 
događaju, a to je uslijed toga što je vjerojatno i cijena vode, odnosno cijena usluge, dosta niska, 
odnosno na razini da se jedva pokriju. Mi nekako uvijek tražimo da možemo investirati, pa eto, sad 
širimo vodoopskrbnu mrežu prema Vodicama i Predošćici, planiramo i prema Mergu. Za sad su to 
naša vlastita sredstva i u svakom EU projektu, s obzirom na okolnosti, imamo svoje učešće, tako da 
dio računa se sigurno odnosi na održavanje i daljnje investiranja. Ako treba možemo dati i pisani 
odgovor, ali moja isprika ide svim građanima koji su dobili takve račune, pa ćemo o tome još 
posebno razgovarati. 

Zaglav Martinšćica. Radi se o županijskoj cesti. O tome sam, evo, čak prije ove nesretne virske 
tragedije, razgovarao s ravnateljem. Da, čini mi se da je tamo cesta dosta opasna po pješake i 
dovoljno da je netko nesmotren i nepažljiv vozač pa da se dogodi tragedija. Zamolio sam da 
zajednički krenemo u projekt projektiranje prometnice, uvijek je takav princip da financiranje 
nogostupa i rasvjete preuzme jedinica lokalne samouprave, a same ceste ŽUC. Vjerujem da će se u 
to uskoro krenuti i da bi ove jeseni trebala biti u ŽUC-u osigurana sredstva za projektnu 
dokumentaciju.  

- Divlje kampiranje. Imali smo nekoliko akcija s policijom, prema dojavama. Komunalno redarstvo 
izlazi, znam da nekad izgleda da komunalno redarstvo ne poduzima, ali vjerujte da komunalno 
redarstvo poduzima, ali ne može provoditi prisilu. Provodi propise i temeljem tih propisa djelujemo 
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kad god i u dobroj namjeri. Nehotice možda neki propis preskočimo, odnosno ubrzamo, desi nam se 
da nam najčešće to iz tog formalizma padne na sudu, pogotovo na Prekršajnom sudu. Bit ću 
slobodan dostaviti vam broj prekršaja kršenja javnih površina, što javnih, što zelenih, pismeno na 
idućoj sjednici vijeća. Dakle, imam i dosta žalbi onih koji su dobili kazne. Kad razgovarate s njima oni 
misle da su jedini kažnjeni i da je osobna stvar. Držim da to nije razina rasprave koju treba voditi 
gradonačelnik i na taj način se postavljam zato što je Odluka o komunalnom redu nešto što Gradsko 
vijeće donijelo i komunalni redari je trebaju provoditi neovisno o gradonačelniku. Naravno, ako 
postoji neki problem u smislu da netko smatra da je oštećen, da je dobio kaznu, a da je nije zaslužio 
svojim postupanjem, onda je nešto u što se gradonačelnik može uključiti. Ja se iz tog najčešće 
izuzimam u smislu komuniciranja oko kazni, jer zna se koje je pravilo: opomena, pa kazna. To smo 
uspostavili već prije dvije godine i tako se ponašamo po svim pitanjima kod javnih i zelenih površina. 
Što se tiče divljih kampiranja, malo je teže jer ne uspijevamo sve uloviti na licu mjesta. Neke smo 
ove godine i naplatili na licu mjesta na blokić. To je rijedak primjer, predložit ću ga za nekakve anale 
turističkog djelovanja na TZ Kvarnera ili za nagradu na Hrvatskim danima turizma, jer jako je to 
danas rijetko da vi na licu mjesta kao komunalni redar nekome naplatite kaznu, to ni Policija više ne 
radi. Mi smo, eto, jednom uspjeli to na području Pišća, imali smo malu asistenciju, doduše ne 
policije. Divlje kampere trebalo bi prijavljivati MUP-u, prijavljivali smo što uspijemo, idemo na teren, 
nekad se zna dogoditi da kad dođemo oni više nisu tamo, a veliko je područje. Negdje smo već išli sa 
znakovima, iako gdje god nije znak, ne znači da se može kampirati. Očito je takva kultura na 
Jadranu, pa to koriste, pogotovo nenaseljeni dio otoka, ali to nije dopušteno i jačom koordinacijom 
svih tijela mislim da bi tu postigli neke rezultate. Uvijek bi netko prošao lišo, ali bi generalno opći 
dojam bio puno bolji.  

- Građevinski radovi, investitori. Rekao bih da su to vjerojatno izvođači, a ne investitori, ali nitko nije 
dobio nikakvo odobrenje i svi koji su prekršili Odluku o zabrani građevinskih radova su za to 
kažnjeni, odnosno izdan je obvezni prekršajni nalog. Za radove nijedan nije naplaćen jer su se svi 
žalili i to će, naravno, završiti na Prekršajnom sudu, pa ćemo onda, nadam se, naplatiti nakon 
Prekršajnog suda. Mi nemamo ovlast mandatno nikome zabraniti, zaustaviti radove i u tom 
trenutku reći „Gledaj, miči se“, nego moramo ići po nekoj proceduri kažnjavanja. Dakle, prva kazna 
je jedan iznos, druga kazna je povećan iznos. Nije ni kazna jednaka ako je netko zatečen više puta. 
Vjerojatno ćemo negdje krajem godine znati koliko smo toga naplatili. Iako, ponavljam, nije cilj 
puniti gradski proračun kaznama, kazne su, nažalost, zadnja mjera koja je jedina ostala jedinicama 
lokalne samouprave da na neki način drže pod kontrolom neke stvari. A da ne kažem da već 
nekoliko godina u ministarstvu unutarnjih poslova nemamo ništa dodatnih djelatnika koji sezonu 
odrađuju na otoku, iako smo više puta apelirali i održali sastanak s načelnikom uprave. Bio je dosta 
uslužan, ja bih rekao i razumio naše probleme. Ali broj policajaca koji se nalaze na otoku isti je izvan 
sezone i u sezoni, a znate da smo mi uvijek  bili voljni financirati hranarinu. Nažalost, oni trenutno 
tih snaga nemaju, a ja mislim da zapravo uopće nije loše kad dođe netko izvana, jer se on možda 
nekad i puno objektivnije postavlja po pitanju nekih stvari. 

Pitanja vijećnika Kaštelana:  

- Skalnica, ležeći policajac. Nekoliko je lokacija cijelom onom dužinom. Nisam siguran, mislim da bi 
to trebao Odbor za promet raspraviti baš da ih nemamo svakih 10, 15 metara. Slažem se da je u 
pojedinim trenucima povećana brzina, Postoje znakovi koji određuju kolika je brzina dozvoljena, 
pješački prelazi. Ali, evo, moguće je da bi jedan pomogao, ali nisam baš siguran na kojoj točno 
lokaciji jer koju god lokaciju odredimo mislim da će negdje malo dalje netko biti nezadovoljan. Ali 
evo Odboru za promet da razmisle i da predlože lokaciju i da to uvrstimo u proračun. 

- Subvencija onkoloških bolesnika. Ovo što je trenutno na snazi je subvencioniranje prijevoza putem 
Crvenog križa. Dakle nije putem bilo kojeg drugog načina prijevoza bolesnika. Ja sam se osobno za 
to raspitao kad su se neki gradovi uključili. Voljni smo se uključiti, razgovarao sam i u županiji s 
nadležnima u čijoj organizacije se to provodi, ali nije trenutno moguće da to bude. Recimo, da vi 
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vozite nekog iz svoje, ne daj Bože, bliže ili daljnje obitelji, za to ne možete dobiti subvenciju. Dakle, 
to je isključivo organizirani prijevoz i ja sam zamolio u Crvenom križu da se probaju povezati sa 
sustavom koji to treba znati, to je zdravstvo, da naprave anketni upitnik tko je za to zainteresiran. I 
onda ćemo se mi svakako uključiti. Mi možemo sad predvidjeti  neke novce u proračunu, nije 
problem, pitanje je hoćemo li ih realizirati, s obzirom na, ja bih rekao, i neke navike naših ljudi koji 
su, nažalost, u takvoj situaciji. Dosta često oni vole ipak to intimnije odraditi, dakle, da ih vozi neko 
tko ih poznaje, da li bliski prijatelji ili član obitelji, tako da ta subvencija to ne pokriva. 

- Strani državljani, iznajmljivači. Mislim da tjedno ured turističke zajednice šalje inspektoratu sve 
prijave koje dobije vezano za potencijalno iznajmljivanje na crno ili ne znam kako da to nazovem ili 
na sivo kad netko ima više prijatelja. Dakle, ja sam se u to osobno uvjerio, i sama direktorica mi 
pošalje evidenciju toga što oni šalju dalje i koje adrese. Nitko od vas vijećnika to tamo nije prijavio, 
to sam provjerio dok ste postavljali pitanje. Neki ljudi jesu i sve je išlo dalje prema inspektoratu, a 
treba ih biti više na terenu u sezoni. Moram vam reći da su se pojavili neki inspektori u sezoni, u 
onom dijelu gdje imamo najmanje problema, dakle bili su inspektori koji su pregledavali minimalne 
tehničke uvjete. Ja sam uspio doći do imena i prezimena tih inspektora i onda sam ih kontaktirao i 
zamolio da se jave kad su idući put tu, odnosno da sam saznao da provjeravaju minimalne tehničke 
uvjete u ugostiteljskim objektima, što je njihovo pravo, ali da mi imamo neke druge probleme, gdje 
bi nama trebalo pomoći. Ja ću sad probati citirati odgovor: „Ja ne znam gdje sam jučer bila, u kojem 
gradu, ja se ispričavam, ne znam o kojem objektima govorite i ne znam tko ste vi.“ I onda sam se ja, 
naravno, opet predstavio. „Aha, dobro, ali i dalje ja ne mogu, ja sad dolazim u neke druge objekte, 
ja trenutno ne znam ni u kojem sam gradu, pošaljite mail“. Ja sam nakon toga, da ne zaboravim, 
poslao mail u roku sat vremena. Mi imamo dokaze kad je mail poslan, i nisam nikad dobio odgovor. 
Ja bih sad mogao okriviti tu osobu koji ne poznajem, ali ja evo, ne znam da li je toliko pretrpana 
poslom, pa ne stiže i odrađuje ono što je po prijavi, a i ovo su sve stvari po prijavi. Puno bi nam 
pomoglo kad bi se neke stvari rješavale i po nekoj prijavi koju mi kao zajednica odredimo kao 
prioritet, a to je ono što ste vi sad kroz vijećnička pitanja pitali i što sam, evo, iskreno, i ja, a i 
turistička zajednica primijetili, pa onda tu tražimo pomoć jer njihove ovlasti su puno, puno veće 
nego komunalnog redara. Graniče s policijom, dakle, ne mogu hapsiti, za sada. Tako da, evo, to je 
odgovor koji ja trenutno imam od njih. Postoje organizirani sastanci od strane regionalnih turističkih 
zajednica gdje se nađu svi zainteresirani dionici, gdje se to istakne, ali na kraju uvijek ostane na 
tome da je to sve na jedinicama lokalne samouprave i, vjerujte mi, to nije održiv način. Mislim, ne 
možemo mi toliko komunalnih redara imati koliko bi to trebalo, s kojim ovlastima i kako ih za šta sve 
obrazovati i na koji način. Dakle, sad su uveli Zakon o pomorskom dobru, pomorski redar ne može 
više biti svatko, mora proći edukaciju. I kad prođe edukaciju, onda kolega koji je s njim u smjeni ne 
može davati kaznu, odnosno ne može postupati ako je, ne daj Bože, ovaj na bolovanju ili mu nešto 
nije dobro ili mora otići. Mi tada jednostavno nemamo pomorskog redara te ispada da bi svi trebali 
bit sve, a to je isto tako nemoguće jer te edukacije se ne vrše online, nego se vrše u glavnom gradu i 
traju po nekoliko tjedana. Dakle, to je stvar stranih državljana, iznajmljivača. Nije, nažalost, naša 
ingerencija u potpunosti da možemo kucati na vrata, ali mi kucamo kad je pitanje komunalnog reda 
i tu svakako provedemo, ali u ovoj situaciji se ne bi moglo puno. To je, dakle, odgovor na vaše 
sljedeće pitanje o zapošljavanju komunalnih redara. Nismo bijelu patrolu imali ove godine, odnosno 
javio se netko tko je bio zainteresiran nakon što je već sezona bila. Ali ponovit ćemo iduće godine i 
držim da smo možda mi odgovorni, da treba puno ranije.  

- Parking Put fortece. O tome smo razgovarali. Možda imate pravo, ne znam. Na kraju to trebamo 
raspraviti. Išlo je tako, rečeno vam je da je tako jednostavnije, odnosno da će tako biti upravljivije? 
Kažete da nije? Ne znam, isto predlažem da se na Odboru za promet to još jednom prokomentira, 
pa da onda možemo vidjeti da li se treba model mijenjati. 
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Pitanja vijećnice Krivičić Miočić: 

- Zabrana radova, dakle bilo je kršenja, bilo je kazni, bilo je opomena, kazni i kazni. Znači to je 
postupak koji ide. Sad, kako se tko snašao u tome.  

- Pitanje ljetnog Kina. Bili smo bez projekcija, imali smo sastanak s koncesionarom. Uvjerava nas da 
je riječ o kvaru na opremi. Oprema je naša, ako je do toga, iako, kasno smo o tome izvješteni. 
Natječaja, rekli ste, nije bilo od 2015. Nisam imao pojma kad je bio zadnji natječaj zato što se 
automatski produžuje, kao i svima koji uredno obavljaju tu djelatnost. Ove godine djelatnost nije 
uredno obavljana. Ako se ukaže da je kvar, onda je nešto što, eto, možemo razmotriti kako dalje, a 
ako nije kvar, onda slijedi potraga za drugim, da iduće ljeto neko stavi ljetno kino u funkciju, 
odnosno da se pokaže netko tko može osmisliti program i održavati projekcije. Svima nam je falio. 

- Konzum, osobni automobili, rashladni uređaji. Lakše je kad je pitanje parkiranja, onda vidite na 
ceduljici da je odmah kazna. Kad je pitanje komunalnog reda, odnosno zelene površine, javne i 
zelene, onda je to najprije ona opomena, onda ide ona kazna, odnosno ako se ne zna čiji uređaj i 
onda mora proći onaj rok od 30 dana da se utvrdi da uređaj rashladni nema vlasnika i onda nakon 
30 dana se ide na uklanjanje i onda je to trošak koji mi snosimo kao jedinica lokalne samouprave, da 
bi ga odnijeli na Pržić i onda to dalje ide svojim tokom. Ali evo, da ne budete pesimisti, sjetite se 
onog vozila kod koludrica nizozemskih registracija koje je stajalo nekoliko godina tamo i s kojim smo 
se borili i pokušavali preko ambasade doći do podataka. Naravno da nismo dobili nikakav podatak, 
ali na kraju je prošlo nekoliko godina, došli smo do nekog rješenja i vozila više nema. Predugo, to 
traje. Naravno da za rashladni uređaj neće trajati toliko, manja je vrijednost predmeta, ali evo, 
pokazujem kako sustav, kad je u proceduri, funkcionira. Nažalost, neke korake ne možete preskočiti, 
pogotovo kad je pitanje privatnog vlasništva, jer onda se vraćate na početak. 

- Prometna signalizacija. Ako sam dobro shvatio koja je to cesta, čini mi se da je nadležna Županijska 
uprava za ceste. Mislim da ću vas tražiti, možda poslije, da malo još to detaljnije pismeno 
obrazložite, pa da njima to možemo uputiti, jer nisam baš siguran da li sam do kraja razumio gdje bi 
to trebalo doći. 

- Festival Tarej. Prijavili inspektoratu s obzirom da se radi o površini koja nije, nažalost, javna 
površina kad ima upravitelja Hrvatske šume. Razgovarali s policijom, izvršila policija uvid, izvršilo 
komunalno redarstvo uvid, proces je raskida. A stvari se tamo i dalje odvijaju. Kako? Nemam pojma, 
mislim da je to sad već pitanje za neke druge, jer kad bi sad dućani radili bez dozvole ovdje ili kafići 
u Cresu jako brzo bi bili zatvoreni. Dakle mi tamo po urbanističkom, odnosno po prostornom planu, 
imamo neke uvjete što i kako i tko se tamo toga prihvati treba tražiti od nas dozvolu i može samo 
pod tim uvjetima. S druge strane, koncesionar, odnosno davatelj zakupa ima isto svoje neke uvjete 
koje je propisao i čini mi se da nijedan od tih uvjete do kraja ne ispunjava onaj koji to tamo vrši. 
Tako da vjerujem da bi iduće sezone moglo bez toga biti, bar bez toga na ovaj način. 

- Opasnost od požara Martinšćica. Informiran sam, DVD jako revno i ažurno šalje sve informacije 
kad se te stvari dogode, tako da evo, tu ih možemo još jednom pohvaliti. Tamo vam je osposobljen 
aktivan DVD-ovac, koji je ujedno i lučki redar. Treba ga pohvaliti, tamo je na usluzi. Mislim da je 
hvale vrijedan i da je to način dizanja kapaciteta protupožarne zaštite, da u svakom mjesnom 
odboru imate čovjeka koji je za to osposobljen. A što se tiče obnove, tamo smo lani jedan ormarić 
postavili i mislim da je u planu drugi. To koordiniramo i iz proračuna izdvajamo ne samo prema 
mjesnim odborima, nego prema tome što DVD kaže da je prioritet i na taj način onda se oprema 
nabavlja i kupuje iz onih proračunskih sredstava razvoj vatrogastva. Mislim da sad imamo nešto i u 
Dragozetićima. 

 

Na dobivene odgovore očitovali su se vijećnici Sučić i Dragoslavić te predsjednik Vijeća Kučić. 

Vijećnik Sučić postavio je dodatna pitanja na koje je zatražio pisani odgovor: 
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- Molim da nam se dostavi prezentacija koja je bila na gradskom vijeću kod izmjene i dopune UPU 
Cres, a u vezi projekta hotel Šumica. Gradski vijećnici su prilikom donošenja odluke o gradnji tog 
hotela imali prezentaciju na kojoj se vidjelo kako će to izgledati.  

- Zanima me koliko smo naplatili korištenje javne površine oko samog gradilišta jer je tamo bilo 
smetlište cijelo ljeto. 

 

Ad. 2.  

Mirjana Koljevina obrazložila je Godišnje izvješće o ostvarivanju plana i programa rada Dječjeg 
vrtića Girice za pedagošku 2023./2024. godinu. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Robert Kučić i Đanino Sučić te gradonačelnik Gregorović. 

O Izvješću se nije glasovalo već su ga vijećnici primili na znanje. 

 

Ad.3. 

Neven Kruljac obrazložio je Izvješće o poslovanju za 2023. godinu Vodoopskrbe i odvodnje Cres 
Lošinj d.o.o. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Đanino Sučić. 

O Izvješću se nije glasovalo već su ga vijećnici primili na znanje. 

 

Ad.4. 

Neven Kruljac obrazložio je Izvješće o poslovanju za 2023. godinu Komunalnih usluga Cres Lošinj 
d.o.o. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Đanino Sučić, Marčelo Damijanjević, Robi Orlić i Lara Bressan 
Antonina te gradonačelnik Gregorović. 

O Izvješću se nije glasovalo već su ga vijećnici primili na znanje. 

 

Ad.5. 

Luka Vuković Župan obrazložilo je Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta javne ustanove „Gradska knjižnica i čitaonica Frane Petrića“ 

Bez rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama 
Statuta javne ustanove „Gradska knjižnica i čitaonica Frane Petrića“ te će se objaviti u “Službenim 
novinama Grada Cresa”. 

 

Ad.6. 

Luka Vuković Župan obrazložilo je Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta Creskog muzeja. 

Bez rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama 
Statuta Creskog muzeja te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad.7. 

Ugo Toić obrazložio je Financijsko izvješće, završni račun i realizacija programa rada za 2023. godinu 
trgovačkog društva OTRA d.o.o. 
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O izvješću nije bilo rasprave i nije se glasovalo već su ga vijećnici primili na znanje. 

 

 

Ad.8. 

Ugo Toić obrazložio je Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluka o 
izmjeni Društvenog ugovora Otočne razvojne agencije društva s ograničenom odgovornošću za 
očuvanje otočja Cres-Lošinj, istraživanje, razvoj i ostale djelatnosti. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Đanino Sučić i Roby Orlić te gradonačelnik Gregorović. 

Nakon rasprave, sa 9 glasova „za“ i 1 „protiv“ donesena je sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluka o izmjeni 
Društvenog ugovora Otočne razvojne agencije društva s ograničenom odgovornošću za očuvanje 
otočja Cres-Lošinj, istraživanje, razvoj i ostale djelatnosti, te će se objaviti u “Službenim novinama 
Grada Cresa”. 

 

Ad.9. 

Karmen Surdić Benvin obrazložila je Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Cresa za 
2024. godinu.  

U raspravi su sudjelovali gradonačelnik Gregorović i predsjednik Vijeća Kučić. 

Nakon rasprave, s 7 glasova „za“ i 3 „protiv“ donesena je sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Cresa za 2024. godinu, te će se objaviti 
u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

U 20:25 sati predsjednik Robert Kučić zatvorio je 28. sjednicu Gradskog vijeća. 

 

KLASA: 021-01/23-01/8 

URBROJ: 2170-4-03-01/01-24- 

Cres, 12. rujna 2024. 

 

Zapisnik sastavio:       Predsjednik Gradskog vijeća: 

Walter Salković       Robert Kučić 


